

Déclaration de conformité

EU Declaration of conformity

du fabricant

of the manufacturer

Andreas Hettich GmbH • Föhrenstrasse 12 • D-78532 Tuttlingen • Germany

Par la présente, nous déclarons sous notre responsabilité que le dispositif désigné :

We hereby declare under our responsibility that the designated device:

Type de dispositif **Centrifugeuse de laboratoire**

Type of device **Laboratory centrifuge**

Dénomination **ZENTRIMIX 380 R**

Name **ZENTRIMIX 380 R**

avec les accessoires évalués comme conformes au dispositif d'après la liste d'accessoires de la documentation technique correspondante,

and its accessories, which are listed in the related technical documentation and whose conformity has been assessed together with the device,

est conforme à la ligne basse tension 2014/35/UE (directive Basse tension) pour éléments électriques utilisés dans certaines limites de tension.

complies with the Directive 2014/35/EU (Low Voltage Directive) relating to electrical equipment designed for use within certain voltage limits.

Les autres directives et règlements européens suivants ont été appliqués

The following additional European directives, ordinances and standards have been applied

- directive 2006/42/CE « Machines »,
- directive 2014/30/UE « Compatibilité électromagnétique »,
- classification EMV selon DIN EN 61326-1:2018 : Classe A (non destiné à une utilisation en environnement industriel)
- 2011/65/UE « Directive RoHS » (sans intervention d'un organisme notifié)
- (CE) 1907/2006 « Règlement REACH » (sans intervention d'un organisme notifié)

- Directive 2006/42/ EC on machinery,
- Directive 2014/30/ EU on electromagnetic compatibility,
- EMC-class according to DIN EN 61326-1:2018: class A (not for use in industrial area)
- 2011/65/EC "RoHS Directive" (without involvement of a notified body)
- (EC) 1907/2006 „Regulation on REACH" (without involvement of a notified body)

Normes appliquées :
voir la liste des normes appliquées qui fait partie de la documentation technique.

Standards applied:
See the list of applied standards that forms part of the technical documentation.

Tuttlingen, 17.09.2025


Ralf Ledda
Directeur, Chief Executive Officer

